

## About Me

My name is Nico Stockmayer. Since my 18th birthday I have been a passionate motorbike rider on different motorbike types. First it was a small chopper, then a more sporty type and now I ride a touring bike, my "Black Pearl".

I am also an ambitious photographer, especially in the field of motorsport, but I like shooting in other areas aswell.

At the moment my bike is a Yamaha XT1200Z Super Tenere, a reliable touring bike.

## Über mich

Mein Name ist Nico Stockmayer. Ich bin seit meinem 18. Lebensjahr passionierter Motorradfahrer auf verschiedenen Motorradtypen.

Erst war es eine kleine Chopper, dann kam das Sportliche und nun bin ich auf einem Reisemotorrad unterwegs, meiner Black Pearl.

Und ich bin ambitionierter Fotograf, vorallem im Bereich Motorsport, aber auch in anderen Bereichen sehr gerne unterwegs.

Mein aktuelles Motorrad ist eine Yamaha XT1200Z Super Tenere.

## Donation Account | Spendenkonto

**PayPal** spende@wheels4health.de

Empfänger: Wheels4Health

Kreditinstitut: DKB

IBAN: DE50 1203 0000 1057 0445 11

SWIFT: BYLADEM1001

Verwendungszweck:

Experimentelle Onkologie

Mit freundlicher Unterstützung von:



# Wheels4Health

## Motorcycle Tour for Children's Cancer Research

## Motorradreisen für die Kinderkrebsforschung



[www.wheels4health.de](http://www.wheels4health.de)

### The Idea

My target is to take 1,- € per kilometer of donations with my motorbiketours to support Childrenhospital Amsterdamer Strasse in Cologne. The donations will go to the research of children's cancer, the experimental oncology.

This research is funded only by donations. This way I can support an important project with my tours.



### Die Idee

Mein Ziel ist es, mit meinen Motorradtouren pro gefahrenem Kilometer 1,- € an Spenden einzunehmen, um die Kinderklinik Amsterdamer Strasse in Köln bei der Forschung gegen den Krebs bei Kindern, der Experimentellen Onkologie, zu unterstützen.

Diese Forschung finanziert sich rein aus Spendengeldern und somit kann ich mit meinen Touren auch ein wichtiges Projekt unterstützen.

### Experimental Oncology

The research group Experimental Oncology in the Childrenhospital Amsterdamer Strasse in Cologne develops new procedur of resistant tumors, an individual treatment becomes possible. In the case individual treatments are this made possible in the case of resistant tumors. The aim is to initiate a self-destruction program in the tumor cells that has been developed precisely for these cells. New drugs that can conquer drug-resistant „cancer cells“ have already been discovered by the research group against tumors and leukemias. The research and the necessary equipment are financed exclusively through third party funding.



### Experimentelle Onkologie

Die Forschungsgruppe Experimentelle Onkologie in der Kinderklinik Amsterdamer Straße in Köln entwickelt neue Verfahren, die die Wirkung von Medikamenten auf bösartige Zellen testen. So werden bei resistenten Tumoren individuelle Behandlungen ermöglicht. Ziel ist es, in den Tumorzellen ein Selbstzerstörungsprogramm in Gang zu setzen, das genau für diese Zellen erarbeitet wurde. Neue Wirkstoffe, die medikamentenresistente „Krebszellen“ besiegen können, wurden bereits von der Forschungsgruppe gegen Tumore und Leukämien entdeckt. Die Forschung und die dazu nötigen Geräte, werden einzig und allein über Drittmittel finanziert.

